

Title (en)

BRACE FOR A PIECE OF FURNITURE HAVING SEVERAL SUPERIMPOSED DRAWERS.

Title (de)

BESCHLAG FÜR EIN MEHRERE ÜBEREINANDER ANGEORDNETE SCHUBKÄSTEN AUFWEISENDES MÖBEL.

Title (fr)

FERRURE POUR MEUBLES COMPRENANT UNE PLURALITE DE TIROIRS SUPERPOSES.

Publication

**EP 0377703 A1 19900718 (DE)**

Application

**EP 89906705 A 19890613**

Priority

DE 3822678 A 19880705

Abstract (en)

[origin: WO9000661A1] A brace for a piece of furniture having several superimposed drawers allows only one drawer to be drawn out at a time from the body of the piece of furniture. In addition, each drawer is automatically drawn to and kept in its closure position. The brace has a rotary slide (12) rotated by a switching cam (16) that follows the movement of the drawer (11) and pulls with itself the rotary slide (12) over a short distance. The rotary slide (12) remains in that position until it is unlocked by the switching cam when the drawer (11) is drawn in and the rotary slide (12) pulls with itself the drawer (11) when it returns to its initial position. This brace is particularly useful for office furniture.

Abstract (fr)

Une ferrure pour meubles comprenant une pluralité de tiroirs superposés empêche l'ouverture de plus d'un tiroir à la fois. En outre, chaque tiroir revient automatiquement à la position de fermeture et reste dans cette position. A cet effet, la ferrure comprend une coulisse rotative (12) mise en rotation par une came de commutation (16) qui suit le mouvement du tiroir (11), et entraînée par celle-ci sur un trajet relativement réduit. La coulisse rotative (12) reste dans cette position jusqu'à son déverrouillage par la came de commutation lors du retour du tiroir (11) à la position de fermeture, la coulisse rotative (12) entraînant le tiroir (11) lorsqu'elle revient à sa position de départ. Cette ferrure convient notamment à des meubles de bureau.

IPC 1-7

**E05B 65/46**

IPC 8 full level

**A47B 88/04** (2006.01); **E05B 65/46** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E05B 65/463** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9000661A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9000661 A1 19900125**; AT E117044 T1 19950115; AU 3754189 A 19900205; AU 613212 B2 19910725; CA 1323652 C 19931026; DE 3822678 A1 19900111; DE 58905164 D1 19930909; DE 58908888 D1 19950223; DK 170308 B1 19950731; DK 50790 A 19900227; DK 50790 D0 19900227; EP 0377703 A1 19900718; EP 0377703 B1 19930804; EP 0529679 A1 19930303; EP 0529679 B1 19950111; ES 2013949 A6 19900601; FI 88533 B 19930215; FI 88533 C 19930525; FI 901097 A0 19900302; JP 2664092 B2 19971015; JP H03500313 A 19910124; RU 1800960 C 19930307; US 5040858 A 19910820

DOCDB simple family (application)

**DE 8900386 W 19890613**; AT 92114955 T 19890613; AU 3754189 A 19890613; CA 604677 A 19890704; DE 3822678 A 19880705; DE 58905164 T 19890613; DE 58908888 T 19890613; DK 50790 A 19900227; EP 89906705 A 19890613; EP 92114955 A 19890613; ES 8902347 A 19890703; FI 901097 A 19900302; JP 50610789 A 19890613; SU 4743274 A 19900302; US 49067390 A 19900305